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Nr ORr. 0002.1.2018  

 

P R O T O K O Ł     Nr  XXXV / 18 

 

z sesji Rady Miejskiej w Witkowie, odbytej w dniu 22 lutego 2018 r. o godz. 12,00 w sali 

posiedzeń Urzędu GiM, pod przewodnictwem p. Piotra Jóźwika – Przewodniczącego 

Rady 

 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Uczestniczący w sesji goście oraz Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli – zgodnie z 

listami obecności, stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Otwarcia sesji dokonał p. Piotr Jóźwik – Przewodniczący Rady. Powitał zebranych, a 

w szczególności Sołtysa nowo utworzonego Sołectwa Małachowo Szemborowice panią Beatę 

Tomaszewską oraz ponownie wybraną na Sołtysa Sołectwa Małachowo Złych Miejsc panią 

Elżbietę Grabowską. Pogratulował paniom wyboru. 

 

Zebrani przyjęli powyższe oklaskami. 

  

Po czym p. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji 

uczestniczy 14 Radnych, na ogólną liczbę 15, więc Rada Miejska jest kompetentna do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

 

 Następnie zebrani wysłuchali hejnału gminy, w wykonaniu saksofonisty p. Witolda 

Biegalskiego. 

 

 

 Pan Przewodniczący poprosił p. Elżbietę Grabowską przed stół prezydialny. 

Dodał, że pani Tomaszewska ze względów służbowych, przybędzie na sesję nieco 

później. 

 

 Wspólnie z p. Burmistrzem złożyli p. Grabowskiej pisemne gratulacje i życzenia 

oraz bukiet kwiatów, co zostało przez uczestników sesji przyjęte oklaskami. 

 

 Następnie p. Przewodniczący poinformował, że 20 lutego w godzinach nocnych spalił 

się dom mieszkalny państwa Walczaków przy ul. Zielonej w Witkowie. W związku z tym 

prosi uczestników sesji o finansowe wsparcie tej rodziny, do przygotowanej urny. 

 

 

 Następnie p. Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został podany Radnym w 

zawiadomieniach o sesji. Na wniosek Burmistrza proponował poszerzyć porządek o punkt 

brzmiący: 

 „Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki Komunalnej w Witkowie 

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2017 rok.” Powyższy temat zostałby 

rozpatrzony tuż przed zmianami w budżecie jako punkt „15”, a numeracja kolejnych punktów 
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uległaby odpowiednio przesunięciu. Dodał, że temat był omawiany na wszystkich 

przedsesyjnych posiedzeniach Komisji.  

 

 Rada Miejska jednogłośnie (14 Radnych „za”) zdecydowała o poszerzeniu porządku 

obrad o ww. punkt. 

 

 Po czym p. Przewodniczący spytał o ewentualne inne uwagi do porządku obrad. 

 

 Pan Paweł Roszyk zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku punktu „3a” o 

przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki nr geod. 1963 położonej w Witkowie. Odczytał uzasadnienie wprowadzenia takiego 

punktu i złożył na ręce Przewodniczącego Rady projekt uchwały w tym temacie z powyższym 

uzasadnieniem. 

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Po sprawdzeniu treści ww. projektu, p. Przewodniczący spytał, czy Radny ma analizę 

Burmistrza. 

 

 Pan Burmistrz wyjaśnił, że do kompletu dokumentów potrzebna jest analiza okolicy 

sąsiedniego terenu, na którym znajduje się m.in. przedmiotowa nieruchomość i zamierza to 

Radnym przedstawić łącznie ze swoim projektem uchwały na kolejnej sesji w miesiącu 

marcu.  

 

Następnie p. Przewodniczący odczytał treść art. 14 ust. 5 ustawy o planowaniu 

przestrzennym, określającego, że przed podjęciem uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, burmistrz wykonuje analizy dotyczące 

zasadności takiego przystąpienia, stopnia zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami 

Studium i m.in. materiały geodezyjne. Po czym przypomniał, że było spotkanie Radnych z 

planistką i stwierdził, że zaczynamy w tym kierunku pracować. To wymaga pewnej wiedzy, 

aby to zrobić bezpiecznie dla gminy i mieszkańców. Jeśli dziś uchwalimy uchwałę bez tej 

analizy, to nadzór Wojewody uchwałę uchyli. 

 

Pani Anna Loranc stwierdziła, że Burmistrz miał czas na przygotowanie dokumentów, a na 

spotkaniu było jasno powiedziane, że projekt uchwały będzie przedstawiony na sesji lutowej. 

W związku z pytaniem Burmistrza kto składał takie obiecanki, p. Loranc odpowiedziała, że 

Burmistrz lub Przewodniczący. Kontynuując, p. Loranc zwróciła się do p. Przewodniczącego 

z pytaniem, po co zapraszano wspólnoty mieszkaniowe na sesję lutową, co wywołało 

dyskusję między p. Loranc, a Przewodniczącym Rady. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że na spotkaniu Radny chciał sesji nadzwyczajnej, a on 

poinformował kiedy będzie kolejna sesja i że jeśli Burmistrz z pracownikami „wyrobi się” z 

kompletem dokumentów do sesji, to temat będzie, a jeśli nie, to na marzec. Na dzisiejszą sesję 

nie zapraszał, przed chwilą dowiedział się, że niektórzy zostali wczoraj zaproszeni na sesję, 

jest zaskoczony obecnością tych osób, choć oczywiście każdy może w sesji uczestniczyć.  

 

Pan Paweł Roszyk prosił o wykładnię prawną co do projektu uchwały, a odnośnie zaproszenia 

stwierdził, że ma od „Kuriera Witkowskiego” nagranie spotkania, gdzie Przewodniczący 

zapraszał wspólnoty na sesję. Jest też protokoł Komitetu Osiedlowego z którego wynika, że 

Burmistrz i Przewodniczący zapraszał na dziś. 
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Jak stwierdził p. Przewodniczący, jemu nie przeszkadza, że te osoby są, każdy może w sesji 

czy Komisjach uczestniczyć. Po spotkaniu z planistą potrzebna jest rozmowa z inwestorem, 

bo to co przedstawia Radny, jest nierealne, muszą się wypowiedzieć prawnicy obydwu stron. 

Stwierdził dalej, że oczywiście wniosek podda pod głosowanie, ale uprzedza, że uchwała nie 

będzie miała mocy, ponieważ jak już mówił wcześniej, nie ma wymaganej analizy. W 

związku z prośbą p. Roszyka o analizę prawną projektu uchwały, p. Przewodniczący 

stwierdził, że uchwała nie jest zgodna z prawem, nie ma analizy, rozmawiał o tym z radcą 

prawnym. 

 

 Po czym p. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek p. Pawła Roszyka o 

wprowadzenie do porządku sesji punktu dotyczącego podjęcia uchwały o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

 Za prowadzeniem ww. punktu głosowało 6 Radnych, 8 Radnych było przeciwnych. 

 

Wobec powyższego p. Przewodniczący stwierdził, że większością głosów (bezwzględną) 

Rada Miejska zdecydowała nie prowadzać przedmiotowego punktu do porządku obrad. 

Dodał, że Rada i Komisje dalej będą pracować nad tematem. Konieczne jest poszerzenie 

planu m.in. o drogi dojazdowe (ich poszerzenie), bo tam będą jeździć ciężkie samochody, jest 

też kwestia bezpiecznego przejścia. 

 

 

 

 

Ad.2. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

 

- p. Paweł Roszyk odczytał, po czym złożył na ręce Przewodniczącego wniosek o podanie 

specyfikacji delegacji wystawionych dla Burmistrza i Zastępcy Burmistrza za rok 2016 i 2017 

oraz o podanie kwot wypłaconych dla tych osób nagród i innych uznaniowych środków za 

ww. lata. 

Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 

 

- p. Monika Wendel odczytała, a następnie złożyła na ręce Przewodniczącego interpelację, 

dotyczącą wniosków o dofinansowanie zewnętrzne projektów i inwestycji w 2017 roku i 

wykaz projektów i inwestycji, które uzyskały takie dofinansowanie. 

Przedmiotowa interpelacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 

 

- p. Jerzy Nowak – Przewodniczący Gminnego Koła Sołtysów pogratulował Sołtysom, 

którzy zajęli czołowe miejsca w plebiscycie na „Najlepszego Sołtysa”. Sołtys Strzyżewa 

Witkowskiego – II miejsce, Sołtys Ruchocinka – V miejsce, kolejne dobre miejsca – Sołtys 

Gorzykowa, Mąkownicy i Mielżyna (na 166 Sołtysów). Podziękował ponadto Sołtysowi 

Strzyżewa Witkowskiego p. Kryszakowi za słodki poczęstunek na dzisiejszej sesji.  

 

 

 W związku z przybyciem Sołtysa Sołectwa Małachowa Szemborowice p. Beaty 

Tomaszewskiej, p. Przewodniczący poprosił ją przed stół prezydialny. 

Po czym wspólnie z Burmistrzem złożyli jej pisemne gratulacje i życzenia oraz bukiet 

kwiatów, co zostało przez uczestników sesji przyjęte oklaskami. 
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 Po czym kontynuowano punkt „2”. 

- p. Adolf Pławczyk – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 5 im. Lotnictwa Polskiego 

przedstawił następujące sprawy: 

1/ w imieniu mieszkańców kolejny raz wnioskował o rozwiązanie problemu wyjazdu z ul. 

Lotniczej na ul. Gnieźnieńską (przez tory); 

2/ pytał, czy w tym roku będzie rozbudowany parking między Hotelem a ul. Płk. Hynka, 

dodał, że trawnik przy ul. Czerniejewskiej 7 i 9 jest rozjeżdżony; 

3/ stwierdził, że Burmistrz obiecał że będzie malowanie pasów na parkingach; 

4/ pytał, czy Zakład Gospodarki Komunalnej zajmie się czyszczeniem zapchanych kanalizacji 

deszczowych, które dawno nie były czyszczone; 

 

- p. Paweł Roszyk odczytał, a następnie złożył na ręce Przewodniczącego Rady pismo 

zgłaszające utworzenie Klubu Radnych o nazwie „WSPÓLNIE DLA GMINY WITKOWO”. 

W skład Klubu weszli: p. Anna Loranc jako Przewodnicząca, p. Paweł Roszyk, p. Monika 

Wendel, p. Franciszek Bosacki, p. Adam Kowalski. Do pisma dołączono Regulamin Klubu; 

 

- p. Anna Loranc odczytała, a następnie złożyła na ręce Przewodniczącego Rady pismo 

wskazujące do prac w Komisji Rewizyjnej członka Klubu p. Pawła Roszyka. 

 

 

 

 

 

Ad.3. Informację o  działalności Burmistrza Gminy i Miasta w okresie międzysesyjnym 

przedstawił p. Marian Gadziński - Burmistrz Gminy i Miasta. Po odczytaniu informacji p. 

Burmistrz poinformował, że Szkoła Podstawowa nr 2 im. Lotnictwa Polskiego znalazła się w 

gronie zwycięzców konkursu „Wiem czym oddycham” i w nagrodę otrzymała przyrząd do 

badania stężenia zanieczyszczeń. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W trakcie czytania ww. informacji dokonano za pomocą rzutnika prezentacji zdjęć z 

ważniejszych wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 

 

Po czym p. Przewodniczący spytał o ewentualne pytania.  

 

 Pytań nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący stwierdził, że informacja została 

przez Radę Miejską przyjęta. 

 

 

 

 

 

Ad.4. Informację o działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Witkowie 

przedstawiła (posługując się rzutnikiem) p. Wiesława Gąsiorowska – Dyrektor Biblioteki. 

 

 Po czym p. Przewodniczący spytał o ewentualne pytania. 

 

Pani Krystyna Żok – Radna Rady Powiatu wyraziła szacunek dla pracowników Biblioteki, za 

tak szeroką działalność, za tę ogromną pracę. 



5 

 

 

Pan Telesfor Gościniak – Radny Rady Powiatu wyraził słowa uznania dla działań Biblioteki, 

nie tylko w zakresie czytelnictwa, ale też w sferze kulturowej, np. spotkania z ciekawymi 

ludźmi, jak Krzesimir Dębski. 

 

Pan Bernard Kopacki – Sołtys Sołectwa Dębina stwierdził, że jest stałym czytelnikiem, praca 

w Bibliotece to odpowiedzialna praca. Występuje z nieformalnym wnioskiem, by zamiast 

kłótni, wybudować jeszcze jedną Bibliotekę. 

 

 

 Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska informację Biblioteki przyjęła. 

 

 

 

 

  P r z e r w a      w obradach – od godz. 13,30 do godz. 13,55. 

 

 

 

Ad.5. Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z podziałem Sołectwa Małachowo 

Złych Miejsc na dwa odrębne Sołectwa, konieczne jest uchwalenie dla tych Sołectw Statutów. 

Na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji Radni pozytywnie zaopiniowali projekt Statutu 

Sołectwa Małachowo Szemborowice oraz projekt zmiany Statutu Sołectwa Małachowo Złych 

Miejsc. Przedmiotowe projekty były wcześniej konsultowane na zebraniach wiejskich w tych 

Sołectwach. Po tym tematycznym wprowadzeniu, p. Przewodniczący spytał o ewentualne 

pytania bądź uwagi. 

 

 Nikt głosu nie zabrał, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekty uchwał kolejno 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/275/2018 w sprawie Statutu Sołectwa Małachowo 

Szemborowice została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 Radnych) i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/276/2018 w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Małachowo 

Złych Miejsc – oznaczenie obszaru Sołectwa została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu 

uczestniczyło 13 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 W kontekście powyższych Statutów, p. Burmistrz poinformował, że otrzymaliśmy 

odpowiedź Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat funduszu sołeckiego w sytuacji 

podziału powyższych Sołectw. Zdaniem RIO, uchwalony we wrześniu 2017r. fundusz sołecki 

na 2018 rok, pozostaje w niezmienionej postaci przy Sołectwie Małachowo Złych Miejsc. 

Wobec tego na zaplanowane imprezy np. dla dzieci, może też korzystać nowe Sołectwo tj. 

Małachowo Szemborowice. 

 

 

 

 

Ad.6. Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z powstaniem nowego Sołectwa, 

konieczne jest wprowadzenie zmian do uchwały o inkasie podatku rolnego, leśnego i od 



6 

 

nieruchomości, poprzez wyznaczenie inkasenta (Sołtysa p. Tomaszewską) i ustalenie 

wynagrodzenia za inkaso. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w powyższej 

sprawie, spytał o ewentualne pytania. 

 

 Pytań nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/277/2018 zmieniająca uchwałę Nr IV/25/2015 Rady Miejskiej 

w Witkowie z dnia 27 lutego 2015r. w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 Radnych) i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad.7. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt Programu dotyczącego opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami, Komisje zaopiniowały pozytywnie. Spytał, czy obecnie są jakieś 

pytania.  

 

 Nikt głosu nie zabrał. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/278/2018 w sprawie określenia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta 

Witkowo” została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu wzięło udział 13 Radnych) i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad.8. W punkcie tym p. Burmistrz Gminy i Miasta ustosunkował się do następujących spraw, 

zgłoszonych w punkcie „2” porządku obrad: 

 

- odnośnie tematu o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – przygotuje analizę tego terenu na posiedzenia Komisji w marcu br.; 

 

- odnośnie delegacji i nagród – może do końca tej sesji udzieli odpowiedzi; 

 

- odnośnie przejazdu przez tory – około rok temu państwo Korczyńscy zlecili projektantowi 

opracowanie rozwiązania tematu, ale od tego czasu nie ma informacji. Przy okazji spyta o to 

p.p. Korczyńskich. Dodał, że był problem z koleją; 

 

- odnośnie parkingu – ma informację, że termin składania wniosków o dofinansowanie będzie 

w marcu, ale nie będziemy już czekać, czy projekt zyska akceptację, czy nie i zrobimy 

miejsca postojowe po prawej stronie parkingu. Prowadzone są rozmowy ze Wspólnotami, na 

temat wyjazdu; 

 

- odnośnie malowania pasów na parkingach – nie ma problemu, ale ustalono swego czasu, że 

malujemy w centrum, a na obrzeżach nie praktykujemy tego; 
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 - odnośnie sieci deszczowej – ZGK na bieżąco reaguje, wystąpiono do Starostwa o 

zezwolenie na wycinkę drzew których korzenie zapychają tę sieć, ale otrzymaliśmy odmowną 

odpowiedź. W związku z pytaniem p. Rafała Majewskiego – Przewodniczącego Zarządu 

Osiedla Nr 3 o remont sieci, p. Burmistrz poinformował, że w tym roku na pewno nie, chyba 

że ZGK miałby jakieś środki. Co roku przeznaczamy 5 tys.zł na konserwację sieci, będziemy 

naprawiać, nie wymieniać; 

 

- odnośnie pozyskiwania środków zewnętrznych – p. Zastępca Burmistrza przekazał pani 

Mocnice Wendel pisemną odpowiedź.  

Pan Burmistrz odczytał tę odpowiedź i dodał, że były również zadania oświatowe, o które 

występowaliśmy i na niektóre otrzymaliśmy środki. 

 

 

 

 

Ad.9. Pan Przewodniczący poinformował, że proponowane zmiany w uchwale z 2001r. o 

konsultacjach społecznych, mają na celu zaktualizowanie tej uchwały. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt. Pan Przewodniczący spytał o ewentualne pytania. 

 

 Nikt głosu nie zabrał. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/279/2018 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/291/01 Rady 

Miejskiej w Witkowie w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych na terenie Gminy i Miasta Witkowo została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu 

wzięło udział 14 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad.10. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały o Programie Rewitalizacji 

Radni analizowali na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i zaopiniowali go pozytywnie. 

Spytał czy obecnie są uwagi bądź pytania. 

 

 Pan Paweł Roszyk spytał, czy wystąpiono już o środki z zakresu rewitalizacji, bo wie, 

że jest do wykorzystania 320mln euro, a wnioski składa się do końca marca. 

 

 Jak wyjaśnił p. Burmistrz, wie o 110 mln. Podmiot na prośbę którego opracowaliśmy 

omawiany Program, „wziąłby” ok. 20 mln. Gmina nie występowała z żadnym wnioskiem. Po 

podjęciu tej uchwały, będzie możliwość złożenia wniosku o remont pola namiotowego, ale 

już nie w tym roku, ale to projekt który będzie obowiązywać do 2023 r. 

 

 Pan Przewodniczący zwrócił się do Radnych z prośbą, by w tytule projektu uchwały 

poprawić błąd maszynowy. Jest zapis „na lata 2018-2020”, a winno być „na lata 2018-2023.” 

 

 Nawiązując do wypowiedzi p. Roszyka, p. Marek Wiatrowski stwierdził, że jego 

zapytanie jest bezprzedmiotowe, skoro nie mamy jeszcze tego Programu przyjętego. 

 

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 
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U C H W A Ł A   Nr XXXV/280/2018 w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy i Miasta Witkowo na lata 2018-2023 została podjęta jednogłośnie 

(głosowało 14 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad.11. Pan Przewodniczący poinformował, że po przejęciu proponowanych zmian w 

uchwale, usługi opiekuńcze będą świadczone od poniedziałku do niedzieli, tj. przez cały 

tydzień. Radni analizowali projekt uchwały na przedsesyjnych posiedzeniach i zaopiniowali 

go pozytywnie. Spytał, czy obecnie są uwagi bądź pytania. 

 

 Nikt głosu nie zabrał. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/281/2018 w sprawie zmiany uchwały określającej szczegółowe 

warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

na terenie gminy Witkowo, została podjęta jednogłośnie (głosowało 14 Radnych) i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Ad.12. Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała o wyrażeniu zgody na zbycie 

bezprzetargowo udziałów w prawie własności, dotyczy terenu przy ul. Kosynierów 

Miłosławskich w Witkowie. Radni analizowali projekt na przedsesyjnych posiedzeniach i 

zaopiniowali go pozytywnie. Spytał o ewentualne uwagi bądź pytania. 

 

 Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/282/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym udziałów w prawie własności nieruchomości położonej w Witkowie, dla 

poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu wzięło udział 14 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad.13. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący planu potrzeb w 

zakresie prac społecznie użytecznych, został pozytywnie zaopiniowany przez Radnych. 

Spytał o ewentualne pytania. 

 

 Nikt głosu nie zabrał. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/283/2018 w sprawie rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych w 2018 r. została podjęta jednogłośnie (przy 14 

głosach) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.14. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący dotacji, Radni 

zaopiniowali pozytywnie, spytał o ewentualne pytania. 

 

 Pytań nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/284/2018 w sprawie  ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji oraz tryb przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania dla 

placówek wychowania przedszkolnego i szkół dla których Gmina Witkowo jest organem 

rejestrującym, została podjęta jednogłośnie (14 głosów) i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad.15. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący środków 

obrotowych ZGK, Radni zaopiniowali pozytywnie, spytał o ewentualne pytania. 

 

 Pytań nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/285/2018 w sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Witkowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2017 rok, 

została podjęta większością głosów (11 „za”, 3 wstrzymujące się) i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad.16. Pan Przewodniczący poinformował, że na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji 

Radni zapoznali się z proponowanymi zmianami w budżecie i w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, poprosił p. Halinę Rzepecką – Skarbnika Gminy i Miasta o przedstawienie 

wskaźników w WPF. 

 

 Pani Skarbnik poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansów została uzupełniona 

o dopuszczalne wskaźniki, które są korzystniejsze dla gminy, po czym je przedstawiła. 

 

 Pytań nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekty uchwał kolejno 

pod głosowanie. 

 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/286/2018 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy i Miasta Witkowo na lata 2018-2025 została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu wzięło udział 14 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXV/287/2017 w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok została 

podjęta jednogłośnie (głosowało 14 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.17. Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej za 2017 rok.  

 

 Sprawozdania z działalności  poszczególnych Komisji przedstawili: 

1/ p. Marek  Wiatrowski - w zastępstwie Przewodniczącego  Komisji 

Rewizyjnej 

 

 2/ p. Grzegorz Kaźmierczak  - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

      Społeczno-Gospodarczego 

 

 3/ p. Ireneusz Kwapich  - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony  

      Środowiska i Przestrzegania Porządku Publ. 

 

4/ p. Tadeusz Śliwecki  - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

     Sportu i Opieki Społecznej.   

 

Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska 

sprawozdania przyjęła. 

Przedmiotowe sprawozdania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

  

Ad. 18. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

 

- p. Burmistrz Gminy i Miasta: 

1/ poinformował Radnego p. Pawła Roszyka, że ma już materiały dotyczące jego i Z-cy 

delegacji i na temat nagród. Po odczytaniu tych danych poinformował p. Roszyka, że od Rady 

Miejskiej nie otrzymał żadnej gratyfikacji; 

2/ zaprosił zebranych na obchody Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych w dniu 1 marca o 

godz. 12,00; 

3/ poinformował, że 11 marca przypada „Dzień Sołtysa” i w związku z tym planujemy 

spotkanie z Sołtysami i Przewodniczącymi Zarządów Osiedli 13 marca o godz. 12,00; 

 

 

- p. Marek Wiatrowski: 

1/ odnosząc się do przedstawionej przez Burmistrza informacji o wysokości kwot związanych 

z delegacjami Burmistrza i jego Zastępcy stwierdził, że delegacje służą do rozliczania 

kosztów przejazdu pojazdami, jego zdaniem podane kwoty są małe; 

2/ poinformował, że w porozumieniu z Burmistrzem wnioskował do Powiatowego Zarządu 

Dróg o poprawę bezpieczeństwa na drodze w Małachowie Kępe (ograniczenie prędkości do 

50km/h). Wniosek przekazano do Komisji Bezpieczeństwa i dziś otrzymał odpowiedź, że 

wniosek rozpatrzono pozytywnie. Podziękował za to Radnym Rady Powiatu. Poinformował 

dalej, że drugi wniosek został skierowany do Wojewódzkiego Rejonu Dróg i odczytał jego 
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treść. Wniosek dotyczy zamontowania pulsującego światła i wybudowania kawałka chodnika 

na drodze w Małachowie Z.M. i w Małachowie Wierzbiczany, na razie nie ma odpowiedzi; 

- p. Paweł Roszyk podziękował za informację o delegacjach służbowych, ale jak stwierdził, 

jest niezadowolony, bo chciałby wykaz z datami i kwotami. 

Pan Burmistrz poinformował, że Radny otrzyma taką informację na piśmie; 

 

- p. Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest 

wstępnie na 29 marca br.. 

 

W związku z ogłoszoną na początku sesji zbiórką na wsparcie pogorzelców, do 

niniejszego protokołu załączono protokoł komisyjnego obliczenia dokonanych do urny wpłat 

(710,-zł). 

 

 

 

 

Ad.19. Wobec wyczerpania się porządku obrad XXXV sesji rady Miejskiej w Witkowie p. 

Przewodniczący zamknął jej obrady o godz. 14,50. 

 

 

 

 

        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

         Piotr  Jóźwik 

 

 

 

Protokołowała: 

H. Koźniewska 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


